

Translation

Translation

Translation

UNIT 7

أحمد: إن متوسط العمر المتوقع قد ارتفع كثيرا بفضل تحسن الخدمات الطبية.

Ahmed: Life expectancy has increased dramatically thanks to the improvement of medical services.

راشد: بالتأكيد، فقد أصبحنا الان قادرين على علاج أمراض كانت تعد قاتلة .

Rashid: Of course, we are now able to cure some diseases which used to be fatal.

فارس: يساعد النوم الدماغ على حفظ المعلومات الجديدة في ذاكرة الفرد.

Fares: Sleep helps the brain retain new information in one's memory.

نادر: أوافقك الرأي، فقد أثبتت الدراسات أن الشخص الذي حصل عل قدر من النوم بعد تعلم مهمة ما قد أدوا أفضل في الاختبار اللاحق.

Nader: I agree with you. Studies proved that people who had slept after learning a task did better on tests later.

Unit 8

إن ظاهرة نزوح السكان من الريف يمكن ان يؤدي إلى مشاكل إقتصادية و إجتماعية كبرى.

The rural depopulation phenomenon can lead to major socioeconomic problems.

ينتقل الكثير من الأغنياء إلى الريف للهروب من ازدحام المدن .

Many wealthy people move to the countryside to escape from the overcrowding of cities.

إكتشفت أنني و لاعبي المفضل قد نشأنا في القرية و كلانا يعيش في نفس المنطقة حاليا.

I discovered that my favourite player and I had been brought up in the village and we both now live in the same area.

أحب منزلنا الجديد لموقعه المميز حيث يوجد سوق مركزي ضخم على بعد أمتار قليلة .

I like our new house for its advantageous location. There is a large supermarket about a few meters away.

Unit 9

Translation

Translation

استطاعت المرأة الكويتية الحصول على حقوقها بدعم من المجتمع والحكومة.

The Kuwaiti woman could get her rights by the support from the government and the society.

يقضي معظم الشباب أوقاتهم في ممارسة ألعاب الكمبيوتر والتحدث على الانترنت .

Most of youth spend their time playing computer games and chatting on internet.

إعتاد الناس في الماضي على قضاء وقت فراغهم بتصليح الأشياء المكسورة ورواية القصص وزيارة بعضهم البعض.

In the past, people used to spend their leisure time in fixing the broken things, telling stories and visiting each other.

يعتبر بيت لوذان أحد المباني التاريخية في الكويت والتي تقام فيه الكثير من الأنشطة الثقافية والفنية.

Bait Lothan is considered one of the historical buildings in Kuwait in which a lot of cultural and artistic activities are held.

Unit 10

من أهم أهداف زيد الرفاعي في صعود السبع قمم هو إلقاء الضوء على أهمية حماية البيئة في منطقة الخليج.

One of Zed Al Refai's most important aims in climbing the seven summits is to highlight the importance of protecting the Gulf environment.

في عام 2002 أصبح ستيف فوست اول انسان يسافر منفردا في منطاد هواء ساخن حول العالم

In 2002, Steve Fossett became the first person to travel solo round the world in a hot air balloon.

بينما كنتم تنتزهون سقط احد رفاقكم واصاب نفسه.

While you were hiking, one of your companions fell and injured himself.

بالرغم من اهمية المهمة تطوع القليلون للمساعدة.

Despite the importance of the task, few people volunteered to help.

Unit 11

Translation

Translation

البشر فضوليون بطبيعتهم. يريدون استكشاف كل شيء في الكون.

Human beings are curious by nature. They want to explore everything in the universe.

باقي الكواكب في مجموعتنا الشمسية لها أجواء لا تسمح للإنسان أن يسكن فيها.

The rest of the planets in our solar system have atmospheres that don't allow humans to live on them.

تطلبت الظروف القاسية في الفضاء من الإنسان أن يخلق المزيد من التقنيات التي تدوم لمدة أطول.

The extreme conditions of space have required man to create more durable technologies.

من الصعب جداً على العلماء دراسة سطح كوكب الزهرة من الأرض لأنه محجوب تماماً بالغيوم.

It is very difficult for scientists to study the surface of Venus from Earth because it is totally obscured by clouds.